
        Protokół nr XXXI/2017 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 06 lipca 2017 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Zawidowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pilarski o godzinie 15.30 przywitał radnych oraz 
gości. Oświadczył, że ustawowy skład Rady Miejskiej w Zawidowie wynosi 15 radnych,  
a zgodnie z listą obecności na sali obecnych jest 13 radnych. Stwierdził prawomocność obrad 
i otworzył XXXI Sesję Rady Miejskiej w Zawidowie.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż sesja została zwołana na wniosek Burmistrza 
Miasta Zawidowa.  
 
Propozycję porządku obrad radni otrzymali na piśmie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przypomniał, iż porządek dzisiejszej sesji 
przedstawia się następująco: 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze komunalizacji, na 
rzecz Gminy Miejskiej Zawidów nieruchomości stanowiącej własność Skarbu 
Państwa. 

2. Sprawy różne.  
 
Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski zwrócił się  
z zapytaniem, czy radni bądź Burmistrz wnoszą o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 
porządku obrad. 
Burmistrz Miasta Robert Łężny wniósł o wprowadzenie do porządku obrad projektu w spawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. Projekt dotyczy sprostowania uchwały nr 
XXIX/147/2017 z dnia 6 czerwca 2017 r., która zawierała błędny zapis odnośnie numeru 
działki.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał ww. wniosek pod głosowanie.  
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - przyjęła ww. wniosek.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski odczytał porządek obrad po zmianach: 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze komunalizacji, na 
rzecz Gminy Miejskiej Zawidów nieruchomości stanowiącej własność Skarbu 
Państwa. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 
3. Sprawy różne.  

 
1. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze komunalizacji, na 

rzecz Gminy Miejskiej Zawidów nieruchomości stanowiącej własność Skarbu 
Państwa. 

 
Burmistrz Miasta Robert Łężny przekazał, iż projekt uchwały jest powiązany z wnioskiem, 
który został złożony na rewitalizacje rynku. Na dzień dzisiejszy gmina posiada nieruchomości 



w użyczeniu od Starostwa na trzy lata. Natomiast trzeba w końcu uregulować sprawy 
własnościowe dot. nieruchomości.  
Pytań nie zadano.   
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Uchwała nr XXXI/148/2017 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 6 lipca  2017 r.  
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze komunalizacji, na rzecz Gminy Miejskiej 
Zawidów nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa. 
  
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXXI/148/2017, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

2. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż projekt uchwały został przedstawiony przez 
Burmistrza Miasta na początku posiedzenia i poprosił o zadawanie pytań.  
Pytań nie zadano.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Uchwała nr XXXI/149/2017 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 6 lipca  2017 r.  
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 
  
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXXI/149/2017, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

3. Sprawy różne.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Sontowska zadała pytanie, na jakim etapie jest remont 
ulicy Mickiewicza.  
Burmistrz R. Łężny oznajmił, iż odbył się przetarg i nie złożono żadnej oferty, więc zostanie 
ogłoszony po raz drugi.  
Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Sontowska przekazała prośbę mieszkańców, aby 
zastanowić się nad drogą i chodnikami przy targu miejskim z uwagi na zły stan nawierzchni. 
Radna Kamila Dąbek – Galbarczyk zadała pytanie, jak wygląda sprawa ścieżek rowerowych.  
Burmistrz Miasta R. Łężny odpowiedział, iż sprawa jest ciągle w trakcie realizacji, gdyż jest 
to projekt partnerski.  
 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski o godzinie 
16.30 zamknął sesję. 
 
          Protokołowała:                                                                         Przewodniczył: 
 
       Izabela Matuszczyk         Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                            
                                                                                                               Andrzej Pilarski 


